
Fractie Vraag Antwoord 

SP 1- Trilandis ging over de bereikbaarheid, in principe 

maar 1 toegangsweg. Het bedrijventerrein wordt 

steeds groter met veel vrachtverkeer. Je moet er 

niet aan denken als er een calamiteit gebeurt.  
 

We zijn al geruime tijd bezig samen met 

provincie en rijkswaterstaat hoe we de 

bereikbaarheid van de bedrijventerreinen Avantis 

én Trilandis kunnen verbeteren. Als Quickwin 

maatregelen is de brug tussen Trilandis en De 

Beitel (voor het autoverkeer) in één richting 

opengesteld. Dit ter ontlasting van de rotonde en 

als extra ontsluiting bij calamiteiten. Samen 

wordt er gezocht naar een structurele oplossing 

voor verbeteren van de bereikbaarheid. 

 

SP 2- nota wegverharding, wij zouden een overzicht 

krijgen van wegen welke in slechte waren en de 

prioriteit met vervangen.  
 

Een actueel overzicht van de onderhoudstoe-

stand van wegen met de prioritering van het 

onderhoud wordt op dit moment opgesteld 

aangezien de resultaten van de meest recente 

weginspectie pas sinds kort beschikbaar zijn. 

Voor het einde van het jaar kunnen we een 

overzicht aanreiken. 

 

SP 3- ondergrondse pmd, deze zijn op 2 probleem 

locaties gedaan, welke 2 locaties zijn dat? 
 

Deze locaties zijn: 

• Locatie 1; ter plaatse van de Auroraflats 

• Locatie 2; ter plaatse van de Overslag-

weg te Zeswegen 

 

SP 4- Mededelingen diefstal best tassen, hoeveel 

meldingen zijn er geweest? 
 

In Heerlen zijn 2 meldingen gedaan over het 

meenemen van BEST-tassen door derden. 

Binnen alle deelnemende gemeenten heeft Rd4 

12 meldingen hierover ontvangen. 

 

 

 




